
 
PROTOKÓŁ NR XLIV/10 

 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 29 września 2010 roku 

 
 
 
 
XLIV sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 29 września 2010 roku                 
o godzinie  18.00 w sali Klubu Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu), Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta 
Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował następujące zmiany w porządku obrad przesłanym radnym  wraz z zaproszeniem : 
 * w punkcie 7a) zmianę tytułu uchwały na uchwała w sprawie : określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania z organizacjami pozarządowymi projektów aktów prawa miejscowego                     
w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, 
* rozszerzenie porządku obrad w punkcie 7 : 

- o podpunkt c) – podjęcie uchwały w sprawie : zaciągnięcia zobowiązania o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej na 2010 rok na zadanie 
„Zagospodarowanie zbiornika wodnego w Długołęce i Starym Kobylinie na cele 
rekreacyjne wraz z infrastrukturą towarzyszącą”, 

- o podpunkt d) - podjęcie uchwały w sprawie : pomocy finansowej dla Powiatu 
Krotoszyńskiego w 2010 roku. 

* Rozpatrzenie podpunktu 7c) jako podpunktu 7e). 
Rada Miejska jednogłośnie ( 15 za) przyjęła zmiany w porządku obrad. 
 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Informacja o stanie kultury, kultury fizycznej i turystyki. 
6. Stan rolnictwa i ochrony środowiska na terenie Gminy Kobylin.  
7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie : określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 
działalności statutowej tych organizacji,  

b) w sprawie : regulaminu hali środowiskowo – sportowej w Kobylinie, 
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c) w sprawie : zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną         
w uchwale budżetowej na 2010 rok na zadanie „Zagospodarowanie zbiornika wodnego 
w Długołęce i Starym Kobylinie na cele rekreacyjne wraz z infrastrukturą 
towarzyszącą”,  

d) w sprawie : pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego w 2010 roku. 
e) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010. 

8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie. 
 
 
 
Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do 
jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag 
nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał.  
 
 
Ad 4 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił 
 
 
Ad 5 
P. WASIELEWSKI przedstawił informację o stanie kultury, kultury fizycznej i turystyki, 
stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
Najważniejszym wydarzeniem było otwarcie w dniu 4 września br. nowej hali środowiskowo-
sportowej. Na uwagę zasługuje też awans piłkarzy KS Piast do III ligi, dotarcie uczniów szkoły 
smolickiej do finału turnieju Wielkopolski Orlik Cup oraz organizacja w Kobylinie 
Międzynarodowych Mistrzostw Polski w Sumo. 
Jeśli chodzi o kulturę, to zauważalny jest powrót do korzeni. W coraz większym zakresie 
organizowane są dożynki - oprócz dożynek gminnych, z dużym rozmachem zostały zorganizowane 
dożynki sąsiedzkie w Starymgrodzie, dożynki wiejskie w Smolicach i Łagiewnikach. Poza tym na 
uwagę zasługuje udział Orkiestry Dętej przy OSP w Kobylinie w festiwalu orkiestr dętych na 
Węgrzech.   
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację.  
 
 
Ad 6 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację o Stanie rolnictwa i ochrony 
środowiska na terenie Gminy Kobylin, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
J. PALUSZKIEWICZ przedstawił informację nt. stanu rolnictwa. 
Zauważył, że pod zasiew przeznaczono 5.780 ha, w tym zboża na terenie 3.763 ha. Tegoroczne 
plony są najniższe od 4 lat. Przypomniał, że zła sytuacja w rolnictwie jest związana z klęską 
powodzi, jaka miała miejsce w maju br. Wojewoda powołał komisję do szacowania strat. Powodzią 
zostało dotkniętych 444 gospodarstw, na obszarze 6.309,3 ha. Ogólnie straty wyceniono na 
6.806.576,25 zł. W związku z tym plony w tym roku były słabe. Dla rolników została uruchomiona 
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pomoc. Do końca września br. mogą składać wnioski do Kierownika OPS o udzielenie 
jednorazowej pomocy społecznej w formie zasiłku celowego w kwocie 2 albo 4 tys. zł. Od                
1 października zostaną uruchomione kredyty preferencyjne na okres 2 lat oprocentowane na 
poziomie 2-3 %. Ten rok jest kapryśny, z powodu pogody w tym roku nie obsiano ok. 100 ha. 
W. POPIOŁEK stwierdził, że opracowując informację o stanie ochrony środowiska opierał się na 
pomiarach Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Poznaniu. Sytuacja w naszej 
Gminie nie jest zła w porównaniu do innych, ale ogólnie nie jest dobrze. Jakość wód mamy 
zadowalającą, zauważalny jest duży postęp w gospodarce odpadowej. Podziękował dyrektorom 
szkół za zaangażowanie w ekologiczną edukację dzieci. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację.       
 
 
Ad 7 
a) 
SEKRETARZ przedstawił projekt uchwały w sprawie : określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania z organizacjami pozarządowymi projektów aktów prawa miejscowego                      
w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
Zauważył, że jest to nowa uchwała. W związku ze zmianą ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, wprowadzono obowiązek konsultacji projektu uchwały dotyczącej 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. Rada Miejska jako organ stanowiący ustala sposób tej 
konsultacji. Program zostałby uchwalony w październiku br.  
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 3 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XLIV/254/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 29 września 2010 roku 
 

w sprawie : określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji 
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.  
 
b) 
SEKRETARZ przedstawił projekt uchwały w sprawie : regulaminu hali środowiskowo – sportowej 
w Kobylinie. Nowa hala środowiskowo – sportowa został oddana do użytku w dniu 4 września br. 
Do kompetencji Rady Miejskiej należy ustalenie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów       
i urządzeń użyteczności publicznej.   
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
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M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 3 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XLIV/255/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 29 września 2010 roku 
 

w sprawie : regulaminu hali środowiskowo – sportowej w Kobylinie, 
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.  
 
c) 
SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zaciągnięcia zobowiązania o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej na 2010 rok na zadanie 
„Zagospodarowanie zbiornika wodnego w Długołęce i Starym Kobylinie na cele rekreacyjne wraz     
z infrastrukturą towarzyszącą”. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały był omawiany podczas posiedzeń komisji. 
Zapytał czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił przewodniczących komisji stałych 
o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 3 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XLIV/256/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 29 września 2010 roku 
 

w sprawie : zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale 
budżetowej na 2010 rok na zadanie „Zagospodarowanie zbiornika wodnego w Długołęce          

i Starym Kobylinie na cele rekreacyjne wraz z infrastrukturą towarzyszącą”. 
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.  
 
d) 
SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie : pomocy finansowej dla Powiatu 
Krotoszyńskiego w 2010 roku. Wyjaśniła, że pomoc dotyczy dofinansowania kosztów remontu 
kanalizacji deszczowej w pasie drogi powiatowej w Rzemiechowie. Powiatowy Zarząd Dróg 
zakupił materiał, natomiast Gmina zapłaciłaby za robociznę. Zadanie to zostałoby wykonane w tym 
roku. 
P. CHLEBOWSKI zapytał czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 3 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
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UCHWAŁA NR XLIV/257/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 29 września 2010 roku 
 

w sprawie : pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego w 2010 roku. 
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.  
 
e) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2010, stanowiące załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.  
Wyjaśniła, że planowane dochody zwiekszonoby o 905 zł będących odszkodowaniem z firmy PZU     
z tytułu zalania sali komputerowej w Szkole Podstawowej. Zmniejszonoby też dotację na wybory 
Prezydenta RP. Zmiany w wydatkach dotyczą przede wszystkim przesunięć między paragrafami      
w dz. 754. Przesunięcia te dotyczą przeniesień łącznie 14 tys. zł na udzielenie dotacji jednostkom 
OSP na zakupy sprzętu i wyposażenia. 
P. CHLEBOWSKI poddał pod głosowanie autopoprawki  
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie dochodów, głosując  
w następujący sposób: 
dział 801, rozdział 80101, par. 0970 – 15 za, 
dział 751, rozdział 75107, par. 2010 – 15 za, 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie wydatków, głosując  
w następujący sposób: 
dział 010, rozdział 01041, par. 4210 i 4300 – 15 za, 
dział 750, rozdział 75023, par. 4440 i 4300 – 15 za, 
dział 750, rozdział 75056, par. 4170 i 3020 – 15 za, 
dział 801, rozdział 80101, par. 4270 – 15 za, 
dział 600, rozdział 60014, par. 2710 – 15 za. 
dział 754, rozdział 75412, par. 3030, 4010, 4110, 4120, 4210, 2820 i 4440 – 15 za, 
dział 751, rozdział 75107, par. 3030, 4210 i 4410 – 15 za, 
dział 700, rozdział 70005, par. 4300 – 15 za. 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 3 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XLIV/258/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 29 września 2010 roku 
 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010, 
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.  
 
 
Ad 8 
S. FRĄCKOWIAK przypomniał, że w maju i czerwcu br. Gminę Kobylin dotknęła powódź. 
Strażacy ochotnicy poświęcili wiele czasu na walkę z jej skutkami, przy ratowaniu mienia                 
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i wypompowywaniu wody. Te działania zostały docenione przez Zarząd Powiatu i Komendę 
Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie – wpłynęły listy pochwalne dla strażaków, 
którzy poświęcili najwięcej czasu na akcje. W Powiecie Krotoszyńskim na 16 wyróżnionych 
strażaków, 15 jest z Gminy Kobylin. Następnie odczytał podziękowania w tej sprawie, które 
wpłynęły na ręce tych strażaków, podpisane przez Prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska               
i Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji Jerzego Millera. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że teraz znowu mają miejsce duże opady, które opóźniają prace 
polowe. To, że doceniani są nasi strażacy to pozytywny aspekt.  
D. KRAJEWSKA poinformowała o sukcesach drużyny piłkarskiej SP Smolice. Drużyna ta po 
sukcesach w turnieju Orlik Cup, zajęła VI miejsce w XI Igrzyskach Młodzieży Szkolnej we 
Wrześni. Teraz biorą udział w kolejnym turnieju Wielkopolski Orlik Cup, gdzie przeszli eliminacje 
gminne i teraz rozgrywają mecze na szczeblu powiatowym. Oprócz chłopców z VI klasy szkoły 
smolnickiej w skład drużyny wchodzą też uczniowie I klasy Gimnazjum.     
W. POPIOŁEK podziękował Burmistrzowi i radnym za przyznanie środków na remont kanalizacji 
w Rzemiechowie, w imieniu własnym, drugiego radnego powiatowego Stanisława Klarczyka          
i sołtysa Rzemiechowa. To pozwoli rozpocząć prace dotyczące remontu kanalizacji                         
w Rzemiechowie oraz przedłuży ważność dokumentacji technicznej na budowę drogi. To bardzo 
ważna decyzja. 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że w tym tygodniu spotkał się z dyrektorem Jelinowskim, z którym 
rozmawiał na temat drogi do Berdychowa. Droga ta jest bardzo wąska z powodu krzewów, które 
wystają na drogę i zarośniętego pobocza. Dyr. Jelinowski obiecał iż zbierze pobocze. Należy zrobić 
porządek z drzewami, usuwać suche i sadzić nowe. 
Z. GÓRSKI odnośnie klęski powodzi jaka dotknęła rolników na terenie Gminy, zapytał jakie 
rolnicy muszą posiadać ubezpieczenie by otrzymać pieniądze. Podpisał umowę z PZU, ale okazało 
się iż ta polisa jest nieważna. Nikt nie informował jakie to powinno być ubezpieczenie, a rolnik nie 
może przewidzieć kataklizmu. Ubezpieczył płody rolne. 
W. POPIOŁEK zwrócił uwagę, że w polisie musi być napisane jaka jest w polu roślina, jej obszar     
i okres ubezpieczenia. Jeśli zapis jest zbyt ogólny, to znaczy iż została źle spisana polisa i rolnik nie 
kwalifikuje się do wypłaty pomocy z OPS. 
W. STYBURSKI wyjaśnił, że ubezpieczenie płodów rolnych to ubezpieczenie obowiązkowe 
majątku rolnika. Natomiast innym ubezpieczeniem jest ubezpieczenie upraw rolnych. 
Prawdopodobnie p.Górski miał ubezpieczone płody rolne już zebrane i zmagazynowane                  
w budynkach. 
Z. GÓRSKI stwierdził, że nie jest zadowolony. W polisie jest ubezpieczenie mienia ruchomego        
i zostały wyszczególnione 4 ha. Zapytał, co na tych hektarach miałoby być. Poza tym żaden 
ubezpieczyciel nie chce ubezpieczyć pola od powodzi w odległości 1 km od rzeki. 
I.DOMASZEWSKA podkreśliła, że ubezpieczenie nie musiało być od powodzi. Wystarczyło od 
jakiegoś innego ryzyka wymienionego w rozporządzeniu np. od przymrozku, gradobicia. Natomiast 
ubezpieczenie od ognia nie jest wymienione w rozporządzeniu. Pracownicy OPS muszą się 
stosować do rozporządzenia.   
BURMISTRZ nawiązał do tematów poruszanych na posiedzeniach Komisji. Jeśli chodzi o przejście 
przez ul. Bruczek od ul. Kościelnej w kierunku boiska i klasztoru, zgłaszano wnioski by przejście 
było otwarte dla mieszkańców. Zaproponował, żeby przejście to było otwarte po zakończeniu lekcji 
przez Gimnazjum oraz w dni wolne od pracy i to jest już realizowane.  
Odnośnie dowozu uczniów w Smolicach, to polecił by dostosować dowóz do wniosków 
zgłaszanych przez r.Ratajczaka co od wczoraj ma już miejsce.  
Poza tym, według informacji dyrektora Jelinowskiego, Powiatowy Zarząd Dróg rozpoczął prace 
nad budową chodnika na ul. Kolejowej. Następny będzie chodnik w Zalesiu Wielkim. 
A.JARUS zauważył, że w innych powiatach dysponują maszynami do wykaszania rowów po 
dwóch stronach. Byłoby zasadne kupno takiej maszyny także w naszym powiecie. Rowy 
wykaszane są z jednej strony i to niedokładnie. To ma też wpływ na to, że woda nie spływa. Taka 
maszyna pomogłaby w dbaniu o cieki wodne. 
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Na drodze powiatowej w Srokach jest ograniczenie do 50 km/h, przed zakrętem do 30 km/h. To 
ograniczenie nie jest przestrzegane przez kierowców. W związku z tym sąsiednie płoty są 
przestawiane kilka razy w roku, ponieważ zakręt jest źle wyprofilowany. Zaproponował 
zainstalowanie jakiegoś straszaka np. oznaczenie fotoradaru, by kierowcy zwalniali. Odcinek ten 
jest bardzo niebezpieczny dla przechodniów. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że w naszym kraju w wielu miejscowościach są zainstalowane 
fotoradary będące własnością gmin. 
W. POPIOŁEK stwierdził, że dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg może realizować tylko tyle 
zadań, na ile ma środków w budżecie. W dniu dzisiejszym PZD nie ma już środków na utrzymanie 
dróg. Wiele pieniędzy pochłonęły inwestycje w Krotoszynie. Droga krajowa też nie została 
wykoszona, bo nie ma środków. Jest za tym by inwestować w sprzęt i wykonywać poszczególne 
prace własnym sumptem, ale nie zawsze radni powiatowi zgadzają się z takim stanowiskiem. PZD 
dysponuje maszyną do wykaszania i odmulania rowów, ale nie wykonuje tych prac, ponieważ 
brakuje osób do jej obsługi. Priorytetem jest naprawa dróg i na wykaszanie nie ma pieniędzy. Także 
wycinka drzew to są koszty. Zapewnił, że wszystkie potrzeby są zgłaszane i będą powoli 
realizowane.  
S. KLARCZYK podkreślił, że większość powiatów z Wielkopolski ogłasza przetargi na 
wykaszanie. Zakupiono drogą ścinarkę, ale do tego musi być ciągnik, przyczepa, pracownicy, itd. 
Przetarg często jest tańszy, są firmy które się specjalizują w danych pracach. Należy 
przeanalizować, czy zakup drogiego sprzętu się kalkuluje i jest opłacalny. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że do sprzętu musi też być operator, który będzie go obsługiwał. 
Zauważył, że obcinanie drzew byłoby tańsze, gdyby od razu sprzedawano gałęzie.  
S. KLARCZYK stwierdził, że PZD zgodnie z nazwą powinien zajmować się zarządzaniem, nie jest 
to jednostka usługowa.                  
 
 
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 19.30. 
 
 
 
Protokołowała: M. Nowakowska                                             Obradom przewodniczy ł: 
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